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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering met de volgende woorden:  

Beste leden, dames en heren, allemaal van harte welkom op deze voorjaarsvergadering. 

Wij hebben opnieuw moeten uitwijken naar Terwolde, omdat de zaal in Apeldoorn niet beschikbaar was. 

We hebben vanavond een volle agenda af te werken, waarbij het streven is - zoals altijd -  om de 

vergadering uiterlijk tegen half 11 te beëindigen. Na agendapunt 7, bestuursverkiezing, lassen wij een 

korte pauze in van ca.15 minuten en zal na de pauze de rest van de agenda door het dan zittende bestuur 

worden afgewerkt onder leiding van de nieuwe voorzitter. 

 

Ik wil  in mijn opening even kort terug blikken op de periode tussen de najaarsvergadering tot nu. 

Dit is voor het bestuur een hele drukke periode geweest met heel veel vergadering. 

Bestuursvergaderingen, vergaderingen met de andere afdelingen, met verenigingen, met de diverse 

commissies, met het NPO bestuur en er waren ook zittingen van de T&GC en de beroepscommissie.  

De meeste  vergaderingen waren  gericht op het komende seizoen en de verdere toekomst. 

Daarbij zijn o.a. belangrijke zaken afgewikkeld en besluiten genomen tijdens de ALV van de NPO o.a. 

over de rechtspraak. 

 

Met de diverse commissies van onze afdeling zijn de taken en werkwijze voor het komende seizoen 

doorgenomen en vastgelegd. Belangrijk uitgangspunt daarbij is en blijft transparantie en de open 

communicatie met de leden. Straks bij bestuurmededelingen kom ik hier nog op terug. En een aantal 

zaken staan ook op de agenda. 

 

Vanavond is ook een avond waar we afscheid nemen van een aantal bestuursleden. Helaas heeft onze 

oproep voor kandidaten beperkt resultaat gehad en hebben we 3 aanmeldingen gekregen, terwijl er 5 

vacatures zijn. Voor een evenwichtige verdeling in het afdelingsbestuur van alle 4 vlieggebieden is er uit 

Zuid 4 en Noord-West nog een kandidaat nodig. Let wel beste aanwezigen: Wilt u uw duifjes blijven 

inkorven dan zal het bestuur op tal moeten komen, omdat het anders gezien de hoeveelheid werk voor de 

thans zittende bestuursleden niet vol te houden is.  

 

Er gaan hier en daar via social media en ook in het ‘t Spoor wat cowboy verhalen over achterkamertje 

politiek met betrekking tot afdelingen en NPO. Even ter verduidelijking zodat u ook daar een juist beeld 

bij heeft. Het initiatief op 1 april 2015 te Harderwijk door Hans van de Veer (vz afd. 7), Simon Zeeman 

(vz afd. 11) en ondergetekende,  heeft inmiddels tot resultaat geleid en is vanaf het begin volledig 

transparant geweest. Wij hadden niets te verbergen en onze bedoelingen waren van meet af aan duidelijk.  

Te weten optimalisering van de samenwerking tussen de afdelingen, een compleet en kundig NPO bestuur 

en vernieuwing van onze organisatie.  

Er ligt nu een toekomstplan van het nieuwe NPO bestuur en een organisatieplan van mevr. Olfers om te 

komen tot een toekomst bestendige duivensport. Ook zijn er meerdere bijeenkomsten van de afdelingen 

geweest met positieve resultaten. Ik kijk er met een goed gevoel op terug dat ik als voorzitter van afdeling 

8 mijn steentje daaraan heb mogen bijdragen. Het woord is nu aan alle leden van de NPO – dus ook aan u 

- om deze vernieuwingen te beoordelen en mogelijk te maken. 

 

Inmiddels is ook het toekomstplan voor onze afdeling in concept afgerond. Daar komen we straks bij 

agendapunt 4 en 12 nog op terug. Bij  de vernieuwingen zoals deze door het NPO bestuur, als ook door 

bestuur afdeling 8, worden voorgesteld, is het van belang om in oplossingen te willen denken en niet, 

zoals nu te vaak het geval is, in problemen. De “ikke” mentaliteit zal plaats moeten maken voor de “wij” 

mentaliteit. Het gaat immers om ons allen en daarvoor zijn soms compromissen noodzakelijk.  

Er zal altijd verschil van mening blijven want niet iedereen zal zich kunnen vinden in de voorgestelde 

veranderingen, maar wij zullen democratisch genomen besluiten moeten respecteren in plaats van deze 

aan te vechten. Bereid moeten zijn tot het doen van concessies. Rekening moeten houden met anderen en 

respectvol met elkaar omgaan. Oog moeten hebben voor mogelijkheden en onmogelijkheden. Moeten 

denken in oplossingen in plaats van in problemen. 
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Vooral ook rekening moeten houden met het welzijn van onze duiven, want we liggen onder een 

vergrootglas van organisaties die tegen sport met dieren zijn. Zelf waar nodig bereid zijn om de handen uit 

de mouwen te steken. Een vooral ook open moeten staan voor vernieuwingen. Allemaal punten die er toe 

doen om onze sport een toekomst te geven. 

 

De terugloop in leden, dames en heren, vooral door vergrijzing is een onomkeerbaar proces die niet op te 

vangen is met nieuwe leden. Dit proces, minder leden dus, vraagt om een andere organisatie, kortere 

lijnen, meer samenwerking van verenigingen, regio’s en afdeling en ook intensivering van de 

samenwerking met andere afdelingen met daarbij een meer centrale rol voor de NPO. Daarvoor is de dus  

al eerder genoemde mentaliteitsverandering noodzakelijk, waarbij het eigen belang van de leden en de 

afdelingen aan het algemeen belang ondergeschikt worden gemaakt. Waarbij we dus openstaan voor 

noodzakelijke veranderingen en niet blijven hangen in het verleden met het zal mijn tijd wel duren. Het 

nieuwe NPO bestuur heeft de handdoek opgepakt en deze enthousiaste ploeg komt met 

vernieuwingsvoorstellen. Het nieuwe NPO bestuur heeft gekozen voor een sneltrein, die echter al snel 

deels door toedoen van de afdelingen een stoptrein is geworden. De meest simpele veranderingen 

ondervinden tegenwerking en het blijkt keer op keer dat we in het verleden blijven hangen in plaats van 

ons open te stellen voor de toekomst. Gebrek aan vertrouwen is daarbij een belangrijke reden om op de 

rem te gaan staan. Ook de autonomie van de afdelingen blijkt steeds opnieuw een groot struikelblok te 

zijn. Men wil niets afgeven. Ook afdeling 8 maakt zich daar schuldig aan. En met afdeling 8 bedoel ik dus 

niet alleen het bestuur maar ook de leden. Zij immers beslissen over vernieuwingen en niet het bestuur. 

Ik verwacht dat er straks veel tegenwerking gaat komen bij de vernieuwingsplannen van onze afdeling en 

ook bij de plannen van de NPO indien het om de uitvoering gaat. 

Bovendien zal de noodzakelijke verjonging bij de bezetting van de diverse besturen en commissies niet 

gemakkelijk, zo niet onmogelijk blijken te zijn. Het is dus nu de hoogste tijd dat jongeren opstaan en zich 

gaan inschakelen bij de voorgestelde veranderingen en de invulling van de diverse vacatures. Ook een 

gang naar de diverse tuchtcolleges om veranderingen, zelfs als ze door de algemene ledenvergadering zijn 

aangenomen, aan te vechten vanuit de ikke mentaliteit is een zaak waar we terdege rekening mee moeten 

houden. En dit werkt, beste leden, zeer demotiverend om je als bestuur te blijven inzetten – algemeen – 

maar zeer zeker voor vernieuwingen. 

 

2017/2018 worden belangrijke jaren voor de duivensport. Sterker nog: Zullen doorslaggevend zijn voor de 

toekomst van onze sport. Blijven we vernieuwingen en een centrale rol van de NPO blokkeren, staan de 

jongeren niet op om de vacatures in te vullen, dan wacht ons een koude sanering. Zover laten we het 

hopelijk niet komen. Vanavond staan er een aantal belangrijke punten op de agenda waar wij een besluit 

over moeten nemen. En ik ga er vanuit dat we met respect voor elkaars standpunten op een correcte 

manier zullen vergaderen  

 

Tot slot van mijn opening - herhaal ik - waar ik vaak in de aflopen 4 jaar vaak mee afgesloten heb: Beste 

leden: Toon je betrokkenheid, neem je verantwoordelijkheid en blijf niet aan de kant staan. Dus:  Denk 

mee, praat mee en doe mee! 

 

Nog even een punt van orde: 

Wij stellen een paar wijzigingen op de agenda voor, t.w. het tweede deel van punt 14,  de agenda van de 

NPO, om deze vanavond niet te behandelen maar uit te stellen. De reden hiervoor is dat de  ALV van de 

NPO voorlopig is uitgesteld omdat men eerst uitleg aan de leden wil geven over de beoogde 

statutenwijziging. In de komende weken worden alle afdelingen die daar geïnteresseerd in zijn, bezocht 

door een afvaardiging van het NPO bestuur. De keuze is dan of alleen een gesprek met het bestuur van de 

afdeling of een gesprek met alle leden. Wij hebben voor dat laatste gekozen. Datum en locatie volgen zo 

spoedig mogelijk. 

Binnen de verenigingen kan men na deze bijeenkomst bepalen of men voor of tegen is, respectievelijk 

wijzigingen voorstaat, en deze mening kunnen de kiesmannen dan in een extra ALV van de afdeling laten 

horen.  
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Een tweede reden om dit punt vanavond niet te behandelen is dat er mogelijk wijzigingen/aanvullingen op 

de huidige agenda komen. Ook daar kunnen de verenigingen zich dan nog over uit spreken. De uitkomst 

hiervan nemen de kiesmannen van de afdeling mee naar de ALV van de NPO. 

Kunt u zich in deze wijziging van de agenda vinden: witte kaarten graag! 

 

Met algemene stemmen wordt aangenomen om de behandeling NPO vergadering doorgeschoven wordt 

naar een aparte vergadering. 

 

Een tweede wijziging heeft betrekking op agenda punt 10a. Wijziging huishoudelijk reglement Afdeling. 

Dit punt willen wij niet behandelen op basis van de uitspraak kort geding j.l. dinsdag door de rechter 

(gedaan n.a.v. dat door het lid de heer van de  Woestijne tegen het bestuur van de afdeling is 

aangespannen). Alhoewel de uitspraak van de rechter ons toestaat om dit punt vanavond gewoon te 

behandelen en in stemming te brengen lijkt ons dat niet verstandig omdat we de consequenties daarvan 

nog niet kunnen overzien -  gezien de korte tijd tussen deze vergadering en de uitspraak.  

De deel van de uitspraak van de rechter is door haar kort samengevat in een concept brief die wij aan alle 

leden van de afdeling moeten versturen, met de volgende inhoud. Ik citeer:  

“Geacht basislid, 

Door middel van deze brief bericht de Gelderse Overijsselse Unie dat zij zich – mede gelet op de uitspraak 

van het Beroepscollege NPO dd. 10 december 2016 – vanaf heden onverkort zal houden aan het 

ongewijzigde art. 50 van het Huishoudelijk Reglement. Dit leidt tot: 

d. het gescheiden vervoeren van duiven van (niet-) princiële zaterdagvliegers naar de losplaats en het op 

zaterdag retourneren van de duiven van de principiële zaterdagvliegers zonder dat de kosten separaat aan 

beide groepen worden doorbelast. 

e. Inkorfdagen op vrijdag en niet op zaterdag. 

f. Een kampioenschap zoals bestond voor de alv van 7 maart 2016 (n.l. een kampioenschap met een 

gemiddelde puntenregeling) 

Wij vertrouwen u hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.” 

Einde citaat. 

Bij het niet nakomen van de uitspraak is er sprake van een dwangsom van Euro 500 voor iedere dag (een 

gedeelte van de dag daaronder begrepen) dat de GOU in strijd met deze veroordeling handelt, zulks tot 

een maximum van Euro 50.000. (door van de Woestijne was 2000 euro per dag geëist). Voorts worden wij 

veroordeelt in de kosten van deze procedure, tot aan deze uitspraak aan de zijde van de Woestijne gevallen 

en begroot op 1208,01 euro + 408 euro.  

Het volledige vonnis zullen wij publiceren op onze site. 

 

Beste aanwezigen: De gevolgen van deze uitspraak moeten we samen met onze juridische adviseurs en 

bestuur NPO bestuderen. Er zijn meerdere opties die bekeken moeten worden. Enkele daarvan zijn 

bijvoorbeeld: 

1. De wijziging van het HHR in stemming brengen in een nieuwe vergadering en afwachten of er 

opnieuw een procedure wordt opgestart. Overigens geeft de uitspraak van de rechter ons hier alle ruimte 

om dit vanavond al opnieuw  in stemming te brengen, maar het lijkt ons als bestuur verstandig om dit eerst 

goed met onze adviseurs te bespreken. 

2. Zondag liefhebbers kunnen een zaak aanspannen 

3. Een bodemprocedure opstarten 

4. Statuten wijzigen via art. 34 zoals door Ooij eerder is voorgesteld.   

Maar wij willen zoals gezegd ons eerst goed laten informeren en adviseren alvorens met een voorstel naar 

de ALV te komen. Met als uitgangspunt dat we een uiterste poging doen om er op een fatsoenlijke wijze 

met elkaar uit te komen. Dit in ieders belang. 

Nu de gevolgen van de uitspraak. Die zijn niet mals. Zeker niet op financieel gebied en dan met name op 

de hoogte van de vrachtprijzen en ook  op de organisatie van het vervoer nu ieder individueel lid en dus 

niet meer alleen de verenigingen kunnen eisen dat hun duiven terug naar huis komen indien de vlucht 

wordt uitgesteld naar zondag. Dit laatste is volgens ons overigens in strijd met de statuten van onze 
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afdeling en van de NPO en het is dan ook de vraag en dat vraagt om nadere bestudering of we dit moeten 

gaan uitvoeren. Het gaat hier om hoe het begrip basislid vereniging wordt uitgelegd. 

Dit houdt ook in dat de begroting zoals die vanavond door onze penningmeester wordt gepresenteerd 

opnieuw zal moeten worden doorgerekend. Er zullen aanzienlijk meer extra wagens moeten gaan rijden 

dan begroot, hetgeen zeker gevolgen zal hebben voor de begroting en daaruit voortvloeiend voor de 

hoogte van de vrachtprijzen.  

De gehele zaak heeft de afdeling inmiddels meer dan 5000 euro gekost en dan is het bedrag nog gunstig 

uit gevallen omdat er veel werk onbetaald is gedaan. 

Voor ons als bestuur is het niet te bevatten dat deze uitspraak is gedaan. Het gaat volledig voorbij aan de 

mening en sportbeleving van ruim 80% van onze leden, vertaald in een met ruime meerderheid genomen 

besluit inzake zaterdag/zondag. Blijkbaar wordt het artikel zoals dat in het BW is opgenomen, dat een 

ieder dient te worden geëerbiedigd en gelijk te worden behandeld, door zowel het beroepscollege als ook 

de rechter terzijde gelegd voor 80% van onze leden.  

Wat ooit als antwoord op onvrede bij een grote groep leden m.b.t. de zaterdagvliegers als een positieve 

oplossing werd gezien, t.w. een unaniem voorstel van de zaterdag/zondag commissie, is inmiddels 

uitgemond in een nog veel groter gevoel van onvrede. Op een escalatie kunnen we wachten. Al hebben wij 

als bestuur de hoop dat we er samen nog uit kunnen komen. Wellicht met hulp van de NPO. 

Want let wel: wij zijn de enige afdeling in Nederland met dit soort bepalingen en bij de voorgestelde 

vernieuwingen door het NPO bestuur en ook van  mevr. Olfers is er van speciale regels voor de principiële 

zaterdag vliegers geen sprake. 

Wat ik ook niet onvermeld wil laten is dat enkele principiële zaterdagleden doen voorkomen of dit bestuur 

niet bereid was om een gesprek met ze aan te gaan en te komen tot concessies. Zij wilden blijkbaar niet 

begrijpen dat het bestuur geen concessies kan doen die haaks staan op een besluit van de algemene 

ledenvergadering in meerderheid genomen. Dat is o.i. de enige instantie die daar over gaat. Het wordt nu 

meer en meer op de man gespeeld en worden bestuursleden ten onrechte beschadigd.    

En ik wil u verzoeken om eventuele vragen over deze zaak die u mogelijk zou willen stellen - om dat bij 

de rondvraag te doen. Zodat we eerst alle anderen punten die op de agenda staan met elkaar kunnen 

afwerken. 

Mag ik u vragen om witte kaarten als u instemt met deze wijziging van de agenda. 

 

De meerderheid ondersteunt het voorstel om agendapunt 10A terug te trekken.  

 

Even nog een algemeen punt waar ik me grote zorgen over maak. Het bestuur voert uit wat de leden 

willen. De leden zijn dus de baas. Zij beslissen via hun kiesmannen in de ALV over de diverse 

voorstellen. De rol van het bestuur daarin is zo nodig sturend. Wijzen op de voordelen en de nadelen. 

Wijzen op de reglementen en afspraken zowel landelijk als van onze afdeling. Als nu ieder individueel lid 

al naar de rechter kan stappen om  besluiten door de algemene vergadering genomen aan te vechten en 

daarmee de rol van de ALV onderuit kan halen wordt het wel heel erg moeilijk voor een bestuur om beleid 

uit te voeren en lijkt het zinloos om überhaupt nog ALV’s uit te schrijven. Dat kan toch niet bedoeling zijn 

binnen een democratie waar o.i. rechtsgeldige besluiten worden genomen en moeten kunnen worden 

uitgevoerd. 

   

Dan geef ik nu voor agendapunt 2 de microfoon aan onze penningmeester Wulf van Laar. 

 

2. Appèl afgevaardigden aan de hand van appèllijst 

Aanwezig: verenigingen (leden 1656 = 77 %)  

Afwezig: verenigingen (leden 501 = 23%) en wel  

-met kennisgeving: 0404, 0703, 0706, 0718, 0771, 0859, 0911, 0924, 0931, 1061,  

-zonder kennisgeving: 0411,0702 ,0714, 0727, 0735, 0753, 0757, 0758, 0760, 0809, 0815, 0915, 0925 en 

0936 

 

3. Notulen 

 Najaarsvergadering 31-10-2016 
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De notulen najaarsvergadering worden zonder op en of aanmerkingen goedgekeurd. 

 

4. Jaarverslag 2016 secretaris 

 Het jaarverslag secretaris wordt zonder op en of aanmerkingen met applaus goedgekeurd.  

 

5. Jaarverslag 2016 penningmeester 

 Financieel verslag 2016 

Wulf: De jaarrekening kon helaas pas laat gepresenteerd worden op de afdelingssite. Derhalve 

zal ik wat toelichting geven. Als je naar afgelopen jaar kijkt dan kunnen de volgende punten 

opgemerkt wordt: 

o Minder duiven 

o Het resultaat pas positief. De vrachtprijs was iets verhoogd, maar ook de 

vervoerscommissie heeft een goede inspanning verleend om de kosten in de hand te 

houden.  

o Liquide middelen: 232.295 euro 

Zijn er vragen over het financieel verslag? Nee.  

 

 Verslag Financiële Controle Commissie (FCC)  

Wulf: Zijn er vragen over het verslag van de FCC? Nee. 

 

 Decharge bestuur 

Vz: Mag ik hiermee aannemen dat het bestuur decharge verleend te worden?  

Het decharge voorstel wordt met applaus aangenomen 

 

 Begroting 2017 

Wulf: Het is altijd lastig om een exacte inschatting van het aantal duiven te maken. De bijdrage 

voor de dagfond was wat aan de hoge kant en derhalve is de vrachtprijs wat naar beneden 

bijgesteld. Aangezien we afgelopen seizoen een positief resultaat hebben en een positieve 

stimulans willen geven, presenteren we een begroting met een negatief resultaat. 

Het is goed om op te merken dat de vrachtprijs voor de midfond Jong €1,02 is. Dit in 

tegenstelling tot de vermelde €1,03. 

Vz: Als bestuur hebben we een begroting gepresenteerd met een negatief resultaat. Dit doen we 

normaal gesproken niet. Met een positief resultaat willen we investeren in de toekomst. En 

tevens willen met een verlaagde vrachtprijs voor de africhting jonge duiven een stimulans 

geven dat liefhebbers meer jonge duiven zullen inkorven en dat we uiteindelijk hopelijk meer 

jonge duiven overhouden. In de  begroting is de uitkomst van het kort geding niet meegenomen 

en het bestuur zal hier later nog op terug komen. Dan wil ik nu de begroting in stemming 

brengen. 

De begroting wordt unaniem aangenomen.  

 

6.    Bestuursmededelingen. 

- S-vluchten 

Tijdens de afgelopen najaarsvergadering – bij de vaststelling van het vliegprogramma – is al 

gewezen op de mogelijkheid om er een klokvlucht van te maken voor de verenigingen en 

samenspelen. Als verenigingen daar gebruik van willen maken dan moet men dit voorafgaand aan 

het seizoen doorgeven onder vermelding van bijzonderheden, b.v. voor het berekenen van 

kampioenschappen, indien dit door Compuclub moet worden gedaan. Verder is als reservevlucht 

voor de nationale kampioenschappen S27 doorgegeven en nog even voor de duidelijkheid - hierop 

zijn geen  invliegduiven mogelijk. 

 

- Toekomstvisie afdeling 8 
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Het concept is klaar. Inmiddels ligt er dus ook een plan van de NPO. De meeste zaken sluiten 

prima op elkaar aan. Ook op de uitkomsten van de landelijke enquête. Het is een lijvig boekwerkje 

geworden van ca. 40 pagina’s. Daar komen we straks bij agendapunt 12 op terug. 

 

- Inversie: 

Over de invloed hiervan op de oriëntatie van onze duiven wordt nogal verschillend gedacht. Dat is 

ook gebleken uit vragen en opmerkingen vanuit de jonge duiven commissie. N.a.v. daarvan - 

hebben wij bij de NPO en de W.O.W.D. - hierover vragen gesteld en gevraagd om zo nodig 

aanvullend onderzoek. Als bestuur vinden we - dat we ons moeten conformeren aan de adviezen 

van de W.O.W.D. Vertaald in de lossingsadviezen van het IWB. Dit mede om onze 

lossingsverantwoordelijken duidelijkheid te geven omtrent de te nemen beslissingen. 

 

- Verzekeringen: 

Gezien de noodzaak van juridische ondersteuning bij o.a. beroepszaken hebben wij een 

rechtsbijstandverzekering afgesloten. Is uiteraard eerst van toepassing op nieuwe zaken. Extra 

kosten dus. Jammer maar noodzakelijk. 

 

- Melden: 

Is de afgelopen jaren tijdens bijna alle vergaderingen wel besproken om dit te veréénvoudigen. 

Ook op de laatst gehouden voorjaarsvergadering. Goed nieuws. M.i.v. het komende seizoen lopen 

de meldingen via de site van Compuclub. Nadere informatie volgt nog. 

 

- De Loodsen: 

De huurcontracten van de beide loodsen (Hattemerbroek en Huissen) lopen dit jaar af. Bij het 

afsluiten van het contract Huissen hebben we daar rekening mee gehouden. Beide loodsen zijn 

gehuurd t/m 30 september. Wij beraden ons gezien de teruggang in leden en de daaraan 

gekoppelde teruggang in het aantal duiven – dus een sterke vermindering van inkomsten – om 

hierop te bezuinigen. Een oplossing kan zijn om te zien naar één meer centraal gelegen loods. 

 

- Samenwerking met afdeling 9:  

Wij zijn met afdeling 9 in gesprek om gezamenlijk de doordeweekse africhtingen voor de oude 

duiven te organiseren. Dit biedt dan extra mogelijkheden voor die liefhebbers die allen willen 

africhten en nog niet willen deelnemen aan wedvluchten. Door deze samenwerking zal het 

financieel haalbaar worden om deze vluchten te organiseren. Ook gaan we met elkaar in gesprek 

om te bezien of er op meerdere fronten kan worden samengewerkt. Een samenwerking die wellicht 

kan leiden tot een samenvoeging van beide afdelingen, mede om de sport voor onze leden 

betaalbaar te houden. 

 

- Lossingsverslagen en foto’s 

Overleg met de convoyeurs, vervoers- en lossingscommissie hebben er toe geleid dat we het 

komende seizoen een uitgebreide informatielijst van elke vlucht ontvangen en waar uit een verslag 

zal worden geworden gemaakt dat op de site zal worden gepubliceerd. Deze rapportage zal ons 

inzicht geven in het gehele verloop van het begin tot het eind waaruit we mogelijk lessen kunnen 

trekken en ons voordeel mee kunnen doen voor de toekomst. Tevens is besloten om voor alsnog 

geen gehoor te geven aan de roep om foto’s van de lossing te maken, zodat de convoyeurs zich 

100% kunnen concentreren op hun kerntaak en dat is het lossen van de duiven i.p.v. bijzaken. 

 

- Lossingen door verenigingen en derden  

Er worden door verveningen en ook door derden meer en meer lossingen georganiseerd waarvoor 

geen lossingsvergunningen zijn aangevraagd. Z.g. “wilde lossingen”. Dat is in strijd met de 

reglementen van de NPO. Wij wijzen u erop dat daar risico’s aan verbonden zijn. De duiven zijn 

niet verzekerd. Er kan zelfs beslag op de duiven worden gelegd. En bovendien veroorzaken deze 

wilde lossingen veel ergernis bij duivenliefhebbers die daardoor bij huis veel jonge duiven kwijt 
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raken. Zo ook bij onze zuiderburen. Die vervolgens als antwoord daarop steeds minder bereid zijn 

om mee te werken aan het verlenen van vergunningen voor officiële lossingsplaatsen. Men stelt het 

min of meer als voorwaarde dat dit beter wordt geregeld om überhaupt nog medewerking te 

verlenen aan het verstrekken van vergunningen voor losplaatsen. Landelijk is dit inmiddels een 

belangrijk thema geworden waarover hopelijk binnenkort meer informatie volgt. Er komt 

waarschijnlijk via de NPO een voorstel om door de week in Nederland alleen nog op dinsdag af te 

richten en op woensdag in België.  

 

- Dierenwelzijn 

In de loop van het seizoen wordt er door een aantal liefhebbers vaak op gewezen dat wij van onze 

duiven “watjes” zouden maken en dat zwaar onderschat wordt wat onze duiven ook bij slechtere 

weersomstandigheden aankunnen. Vaak wordt dan verwezen naar het verleden, naar de lossingen 

van individuele liefhebbers en b.v. de Poolse lossingen. Wellicht kunnen onze duiven veel meer 

aan dan waar we momenteel bij de lossingen vanuit gaan, maar daarbij gaan we dan volledig 

voorbij aan het feit dat ook onze sport onder een vergrootglas ligt van diverse dierenorganisaties en 

we zelfs tegenwoordig een politieke partij hebben die met meerdere zetels in de 2e kamer is 

vertegenwoordigd en de sport met dieren het liefst vandaag nog zou willen verbieden. Elke 

mogelijkheid wordt door hun aangegrepen om dat doel te bereiken. Daar zullen we als liefhebbers 

dus terdege rekening mee moeten houden. Ook met hetgeen we b.v. daarover  via social media 

communiceren. En denk nu niet dat het allemaal wel los zal lopen, want zie wat een in verhouding 

kleine groep m.b.t. zwarte piet heeft losgemaakt. 

 

- Afspraken: 

Zoals wij u al eerder hebben laten weten – zie hiervoor de notulen van de najaarsvergaderingen 

van 2015 en 2016 – constateren wij een toename in overtredingen door verenigingen m.b.t. de 

geldende reglementen en afspraken. Daar zijn we tot op heden soepel mee omgegaan. Wat 

langzamerhand echter meer dan vervelend begint te worden, zijn de reacties die we krijgen als men 

daarop gewezen wordt. Te vaak blijkt dat besturen en ook leden geen kennis nemen van de 

reglementen en toegezonden informatie. Ook het informatieboekje wordt  niet geraadpleegd.  Het 

kost de wedstrijdbegeleiding heel veel tijd om dit allemaal in goede banen te leiden. En de 

vervelende reacties zorgen voor veel frustratie bij de betreffende bestuursleden. Het is de laatste 

najaarsvergadering al aangekondigd dat wij het komende seizoen hier strenger tegen op zullen 

treden. De gevolgen kunnen o.a. zijn uitsluiting van concoursen of het intrekken van een 

zelfstandig inkorfcentrum. Bedenk a.u.b. wel dat wij net als u vrijwilligers zijn die  veel tijd 

investeren om concoursen mogelijk te maken en ons daarbij dienen te houden aan de reglementen 

en de gemaakte afspraken. 

 

- Wedvlucht Coördinatie organisatie (WCO) 

Komend seizoen hebben we hier mee te maken. De WCO is een instituut dat boven het IWB de 

lossingstijden coördineert. Afdelingen geven de tijdsduur door waarbinnen men wil lossen, en de 

WCO kijkt wat dan het meest optimale tijdstip is waarop gelost kan worden. De huidige 

bevoegdheden van het IWB blijven ongewijzigd. De WCO bestaat uit 2 – 3 personen. Zij 

coördineert de lossingen van alle afdelingen op een zodanige wijze dat vermenigvuldiging van 

duiven voorkomen wordt. Dus de z.g. kruislossingen. Daartoe is Nederland verdeeld in twee 

gebieden, t.w. het westen en het oosten. De Lijn Roodeschool – Parijs. Wij zijn ten oosten van 

deze lijn ingedeeld. Het maximale aantal groepen per afdeling per losplaats is 4. De WCO is 

bereikbaar vanaf 6.00 uur ’s-Morgens. 

 

Rob Huisman (0709): Ik ben nieuwgierig over het africhten door verenigingen.  

Vz.: Volgens onze informatie geldt er niet een minimaal aantal duiven, maar is het georganiseerd africhten 

zonder vergunning niet toegestaan. We zijn ook nog in contact met de NPO om dit te verifiëren en komen 

hierop nog terug met een publicatie.  
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7.    Bestuursverkiezing 

 Reglementair aftredend en dus niet herkiesbaar: F.H. Jacobs 

Wim: Vanavond nemen wij afscheid van onze secretaris Frank Jacobs. Frank heeft ruim 9 

jaar deel uitgemaakt van het afdelingsbestuur. De regels schrijven voor dat je 3 periodes 

van 3 jaar deel mag uitmaken van het afdelingsbestuur en dan moet vertrekken. En bij 

Frank is het dus zover. Een afdelingsbestuur zonder Frank Jacobs kan ik me bijna niet 

voorstellen. Een man met zoveel kennis, plichtsbesef en verantwoordelijkheidsgevoel ben 

ik zelden in mijn actieve leven van 50 jaar bestuurder tegen gekomen. Misschien moet ik 

wel zeggen. Nog nooit tegengekomen. En dit naast zijn drukke baan, een jong gezin, zelf 

nog actief in het beoefenen van diverse sporten en ook een fanatiek duivenmelker. En dan 

met zoveel overgave en passie en kennis bestuurder zijn is zeldzaam. Zonder ook maar één 

ander bestuurslid te kort te willen doen is Frank de afgelopen periode de grote drijvende 

kracht binnen ons bestuur geweest. Als bestuur zullen wij binnenkort nog op gepaste wijze 

afscheid van hem nemen. Frank ,ik denk dat ik je namens velen, wellicht zelfs - en dat is 

uniek in de duivensport - namens alle leden mag bedanken voor je enorme inzet en de 

daaraan verbonden vele werkzaamheden. We zien je ongetwijfeld als duivenliefhebber nog 

terug en ik ben er zeker van – je in de toekomst beslist weer in een functie binnen de 

duivensport terug te zien. Frank bedankt! 

Frank wordt met applaus bedankt. 

 

 W.G.M. ten Dolle kandidaat voor de vacante functie van secretaris. 

Vz.: Wij prijzen ons gelukkig dat Marinus ten Dolle uit Doesburg zich bereid heeft 

verklaart om de taak van Frank over te nemen. Marinus – ongetwijfeld bij velen van u 

bekend – is een rasbestuurder en bovendien een succesvol duivenliefhebber. Het bestuur 

heeft er alle vertrouwen in dat Marinus aan de taak van secretaris de juiste invulling kan en 

zal geven. Marinus wil jij je zelf even voorstellen. 

Marinus: Je hebt het verhaal van Wim gehoord. Ik zal proberen om de taak van Frank over 

te nemen, maar zal zeker niet op dezelfde manier uitvoeren. Ik heb verschillende functies 

binnen besturen ingevuld en heb nu meer tijd aangezien ik niet meer in het arbeidsproces 

zit.  

Vz.: Er is geen tegenkandidaat. Ik neem dus aan dat u zijn kandidatuur steunt. Dus Marinus  

welkom in het bestuur.  

Marinus wordt met applaus benoemd. 

 

 Aftredend en niet herkiesbaar: P.J.H. Pennekamp 

Vz.: Peter, behalve de 1e secretaris neemt vanavond ook de 2e secretaris afscheid als 

bestuurslid van onze afdeling. Peter Pennekamp is 4 jaar bestuurslid geweest. En ik heb 

Peter leren kennen als een persoon met een belangrijke toegevoegde waarde binnen ons 

bestuur. Op vele fronten inzetbaar, altijd scherp en helder en een eigen mening. En dat 

gecombineerd met veel kennis van de duivensport. De afgelopen 4 jaar hebben we samen 

veel opgetrokken en dat waren vaak niet  de gemakkelijkste zaken, maar zaken die om een 

adequate en juiste oplossing vroegen. Peter heeft  om privéredenen aangegeven dat hij de 

drukke bestuurswerkzaamheden niet meer kan combineren met zijn andere taken en 

verplichtingen. Dat zullen we  moeten respecteren. Ook in Peter verliest afdeling 8 een 

kundig en gemotiveerd bestuurder. Peter ook jij bedankt - voor hetgeen je voor de 

liefhebbers van afdeling 8 - de afgelopen 4 jaar hebt gedaan. Ook voor Peter (iets minder 

hard dan voor Frank) graag een applaus. 

 

 J. Derks: kandidaat bestuur 

Vz.:  Ook voor deze functie heeft zich een opvolger bij ons gemeld. Jelle Derks, 

woonachtig in Raalte en afkomstig uit vlieggebied Noord-Oost is wat ons betreft meer dan 
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welkom. Een jonge vent van 21 jaar met veel potentie. Ook aan Jelle wil ik vragen om zich 

even aan u voor te stellen.  

J. Derks: Ik kom uit het Raalte en ik ben nog student in het eerste jaar. Dus daar gaat ook 

veel werk in zitten en derhalve zal ik in het begin niet teveel taken op me nemen.   

Wel vind ik het belangrijk dat ook jongere mensen een taak op zich meenemen en 

meedenken over het beleid voor de toekomst. Namelijk het is van belang dat ook jonge 

liefhebbers een toekomst kunnen hebben binnen de duivensport. 

Ik speel als zelfstandig liefhebber met plezier en zal proberen om gezamenlijk met Marinus 

me in te zetten binnen het secretariaat.  

Vz.: Jelle, welkom  in ons bestuur, want ik neem aan dat u ook zijn kandidatuur van harte 

ondersteund.   

Jelle wordt met applaus benoemd. 

 

 Aftredend en herkiesbaar: W.E. van Laar 

Onze penningmeester is volgens het schema aftredend en herkiesbaar. Er zijn geen 

tegenkandidaten, zodat hij dus aan zijn tweede periode als bestuurslid gaat beginnen. 

Wulf wordt met applaus herbenoemd.  

 

 Aftredend en niet herkiesbaar W. Pasman 

Vz.: Ook voor mij is dit vanavond de laatste vergadering als bestuurslid. Toen de vorige 

voorzitter – Bram Scherpenzeel – mij ca. 5 jaar geleden benaderde of in zin had om toe te 

treden tot het bestuur van de afdeling om hem op te volgen, heb ik daar wel even over 

moeten nadenken. Temeer daar ik eigenlijk besloten had nadat ik toen ruim 45 jaar 

onafgebroken vele bestuursfuncties had vervuld om het wat rustiger aan te doen. Mede 

vanwege mijn gezondheid. Nadat ik enkele vergaderingen heb bijgewoond, heb ik besloten 

om toch op zijn uitnodiging in te gaan, temeer daar blijkbaar de kandidaten niet voor het 

oprapen lagen en iemand het toch zal moeten doen. Dus heb ik als duivenliefhebber mijn 

verantwoordelijkheid genomen. Inmiddels maak ik nu 4 jaar deel uit van dit bestuur, 

waarvan 3 jaar als voorzitter. Ik ben geen persoon die problemen uit de weg gaat. En 

problemen zijn er genoeg binnen de duivensport. Problemen vertaal ik graag in uitdagingen 

en daar zijn volgens mij altijd oplossingen voor te vinden. Oplossingen - ook als ze door 

een  meerderheid van de leden wordt gesteund -  echter helaas in de duivensport vaak weer 

een nieuw probleem veroorzaken, omdat er altijd leden zijn die deze besluiten menen te 

moeten aanvechten. Dit is mede de reden dat ik het afgelopen seizoen steeds vaker 

problemen met mijn gezondheid heb gehad en me daardoor soms ook voor vergaderingen 

moest afmelden. Problemen grotendeels veroorzaakt door spanning en stress, die niet als 

oorzaak hebben het normale bestuurswerk, maar wel de diverse conflicten met leden die 

regels niet wensen te accepteren en in beroep gaan tegen democratisch genomen besluiten 

van de algemene ledenvergadering - tot aan de rechtbank toe. Deze spanning en stress die 

dat oproept is teveel voor mijn gezondheid en veroorzaakt steeds vaker klachten. U kent 

allen ongetwijfeld de uitdrukking van krakende wagens lopen het langst. Hier zit dus zo’n 

krakende wagen. En ik heb besloten naar mijn krakende lichaam te luisteren en daarmee 

hopelijk invulling te geven aan dat gezegde. 

Ik ben 70 jaar jong en heb me inmiddels ruim 50 jaar lang met plezier ingezet als 

bestuurder van diverse verenigingen en stichtingen. En besloten om de tijd die me nog rest 

alleen nog dingen te doen die ik leuk vind en waar vooral geen druk meer van het heilige 

moeten op staat, geen stress en spanning veroorzaken en die mijn gezondheid toelaten. Dat 

is geen gemakkelijk besluit geweest. Ik doe het dan ook met een dubbel gevoel, want nog 

steeds blijken er te weinig kandidaten te zijn om bestuursverantwoordelijk te nemen. 

Bovendien zijn er diverse zaken mede door mij in werking gezet en het voelt niet goed om 

bij de verdere afronding niet betrokken te zijn. Het voelt een beetje als in de steek laten. Ik 

had  het allemaal  graag mee willen afronden. Maar dat zit er helaas niet in. Ook afscheid 
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nemen van mede bestuurdersleden valt mij niet licht. Ga ik het bestuurswerk en de 

contacten missen: Het antwoord daarop is een volmondig ja. Maar het is niet anders. 

Graag wil ik alle leden bedanken die mij de afgelopen 4 jaar hun vertrouwen hebben 

gegeven. Geniet van de sport. Het ga jullie goed.  

Wim wordt met applaus bedankt. 

 

 H.J. van den Berg voor de vacante functie van voorzitter. 

Vz.: Voor mijn opvolging was er voor het bestuur geen enkele noodzaak om na een 

opvolger op zoek te gaan. Want onze 2e voorzitter Hein van de Berg  lijkt  ons bij uitstek 

de juiste kandidaat om de hamer over te nemen. Ook voor Hein geldt dat hij jarenlange 

ervaring heeft in diverse functies binnen de duivensport en ook al een paar jaar deel 

uitmaakt van ons bestuur en om die reden ook nauwelijks behoeft te worden ingewerkt. 

Ook voor de functie van voorzitter zijn er geen kandidaten en ik neem dan ook aan dat u 

zijn benoeming steunt. 

Hein wordt met applaus benoemd tot voorzitter.  

W. Pasman: Hein succes als nieuwe voorzitter van afdeling 8 

 

 R. van Emous: kandidaat bestuurslid 

W. Pasman: Een verdere kandidaat om de taak van 2e voorzitter van Hein over te nemen is 

Rick van Emous uit Epe. Rick heeft zich voor deze functie bij ons aangemeld. Ook Rick is 

nog een jonge vent die daarmee ook een bijdrage levert aan de zo noodzakelijke 

verjonging. Ik wil ook hem vragen zich even aan u voor te stellen.  

 

W. Pasman: Ook hier neem ik aan dat de vergadering de benoeming van Rick als 

bestuurslid steunt. Rick wordt ook met applaus benoemd.  

 

W. Pasman Het bestuur ziet er nu als volgt uit: 

o Voorzitter:  Hein van de Berg vlg NO 

o 2e vz:   Rick van Emous vlg NO 

o Secretaris:   Marinus ten Dolle vlg ZUID 4 

o 2e secretaris:  Jelle Derks vlg NO 

o Penningmeester:  Wulf van Laar ZUID 3 

o Concoursleider:  Roel den Dulk ZUID 3 

o  2e Concoursleider:Kees Poel NW 

Resterende vacatures zijn: 

o 3e secretaris 

o 2e penningmeester 

Er moet dus noodzakelijker wijs bij voorkeur nog een aanvulling komen uit vlieggebied 

NW en ZUID 4 zodat alle vlieggebieden evenredig in het afdelingsbestuur 

vertegenwoordigd zijn. Mijn inziens een must! Dan las ik nu een korte pauze in van ca. 15 

minuten. 

 

H. v/d Berg neemt vervolgens de microfoon van de scheidende voorzitter Wim Pasman 

over. H. v/d Berg bedankt vervolgens de drie aftredende bestuurders met een attentie en een 

bos bloemen.  

Vervolgens wordt om 21:10 uur een pauze ingelast.  

 

Om 21:30 uur wordt de vergadering hervat. 

 

8.    Verkiezing kiesmannen NPO: 

H. v/d Berg: Frank Jacobs en Wim Pasman zijn aftredend en niet herkiesbaar. Het bestuur 

draagt ondergetekende en Marinus ten Dolle voor als kiesman. 

Beide heren worden met applaus benoemd.  



Notulen VOORJAARSVERGADERING GOU d.d. 09-03-2017 

 

Notulen Voorjaarsvergadering Afdeling 8 GOU 09-03-2017   Pagina 11 van 14 

 

9.    Verkiezing FCC 

H. v/d Berg: Per abuis is vergeten om in 2016 de verkiezing FCC te houden. Derhalve zijn er nu 

drie personen aftredend. De heren H.A.J.G. van Haeren en G. van Eikenhorst zijn aftredend en 

tevens herkiesbaar. Ik wil voorstellen om beide heren te herbenoemen. 

De vergadering gaat met applaus akkoord met de benoeming van beide heren.  

 

H. v/d Berg: De heer W.H. van Gelder is aftredend en niet herkiesbaar. Gert, het is jammer dat je 

aftreedt, maar we willen je bedanken voor je inzet.  

Er zijn nu nog 2 vacante functies. We hebben één mogelijke kandidaat op het oog en hij komt 

aankomend week hierop terug.  

 

10.  Wijziging Huishoudelijk Reglement Afdeling 

10B Wijzigingsvoorstel ivm onduidelijke stemming najaarsvergadering  

Lafleur (0804): Formeel liggen er twee voorstellen. De Luchtbode en de toekomst Elst trekken hun 

voorstel terug, als het preadvies van de afdeling wordt aangenomen.  

 

H. v/d Berg: Kan de vergadering akkoord gaan met het preadvies van het afdelingsbestuur?  

E. Pap (0430): Het is nu zo dat het regiobestuur beslist. Je zou er ook voor kunnen kiezen dat voor een 

overgang van één vereniging, de algemene ledenvergadering regio hierover laat stemmen.   

H. v/d Berg: We hebben toch gemeend om de wijziging zoals geformuleerd hier voor te leggen. Ik wil 

vragen om witte kaarten te laten zien als het preadvies van de afdeling wordt ondersteund. Het preadvies 

van de afdeling wordt unaniem aangenomen.  

 

11.  Bestuursvoorstellen 

11A Klassering duiven bij gelijke snelheid 

H. v/d Berg: Onder agendapunt 11a is een volledige toelichting gegeven over klassering van de duiven bij 

gelijke snelheid. Zijn hier nog vragen over?  

Nee. Ik wil graag het voorstel van de afdeling in stemming brengen.  

Het voorstel wordt unaniem aangenomen.  

 

11B Kampioenschappen 

H. v/d Berg: Ik wil het voorstel van de afdeling in stemming brengen.  

De meerderheid ondersteunt het voorstel  

 

G. Kok (0410): Er zijn nog tegenvoorstellen van verenigingen. Het lijkt ons verstandig om de 

verenigingsvoorstellen eerst in stemming te brengen.  

 

H. v/d Berg: Ik ben waarschijnlijk te snel gegaan, maar ik wil de verenigingen van de tegenvoorstellen de 

gelegenheid te geven om hun inbreng te doen.  

 

Voorstel 11B-1-1 

De Greef (1023): Ik wilde het voorstel toelichten. Als je naar de cijfers kijkt, dan zijn in ons gebied veel 

meer vroege duiven terwijl we aan de oostkant wonen en je met vooral westenwind de vroege prijzen aan 

de andere kant verwacht. Om een eerlijke verdeling van de kampioenen te krijgen, hebben we het voorstel 

gedaan om de punten uit de regio te halen in plaats van de kring voor de vitesse en midfondafstanden.  

H. v/d Berg: U heeft ook ons preadvies kunnen lezen en zijn hierop tegen. Mag ik de witte kaarten zien 

voor het preadvies  van het afdelingsbestuur.  

De ruime meerderheid ondersteunt het preadvies van de afdeling. Dus de punten voor de vitesse- en 

midfondafstanden zullen uit de kring komen.  

 

Voorstel 11B-2 
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H. v/d Berg: Ik wil het voorstel in stemming brengen ten aanzien van de punten uit Regio Noord/Zuid 

voor de marathon. Wie ondersteunt het preadvies van de afdeling  

G. Kok (0410): Ik wil graag een toelichting geven. We horen vaak van fondliefhebbers dat ze graag de 

punten uit een groter gebied willen hebben. Derhalve vinden we dat de punten uit een groter gebied 

moeten komen. 

H. v/d Berg: Wie volgt het preadvies van het bestuur om de punten voor de marathon uit Noord en Zuid te 

halen en dagfond gewoon uit de regio. 

De meerderheid ondersteunt dit.  

 

12.  Toekomstvisie 

H. v/d Berg: U krijgt ter zijner tijd een uitnodiging voor een bijeenkomst om gezamenlijk naar de 

toekomstvisie van de afdeling te gaan kijken. We zullen dan gezamenlijk moeten bekijken hoe dit bij kan 

dragen aan de modernisering van de duivensport. En ook hoe dit past binnen de toekomstvisie NPO.  

 

13.  Verenigingsvoorstellen  

 13.1 Voorstel PV Til, Ooij 

H. v/d Berg: Zijn er nog vragen over dit voorstel? 

N. Meuwsen (0814): Uw preadvies gaat niet echt in op ons voorstel. Derhalve wil ik voorstellen 

om voor of tegen het voorstel te stemmen.  

W. van Laar: Ik snap dat alle kosten toegerekend moeten worden aan de discipline. Er zijn ook 

opcenten voor de algemene kosten die we als opcenten doorberekend  

N. Meuwsen (0814): Niet alle kosten worden pro rato doorbelast. 

E. Pap (0430): Ik loop al een aantal jaren mee en vraag me af, op basis waarvan u deze uitspraak 

doet. Volgens mijn ervaringen gebeurt dit al vrij aardig. 

N. Meuwsen (0814): Waarom zitten er zo grote kosten verschillen tussen het rijden naar St. 

Vincent door de ZLU en wat wij doorbelasten. We vinden dat de vervuiler moet betalen.  

E. Pap (0430): De km-vergoeding wordt netjes één op één doorbelast.  

W. Pasman: Ik wilde nog een toelichtingen geven. Het is technisch niet uitvoerbaar. De kosten 

worden al zoveel mogelijk per discipline doorbelast. 

T. van Binsbergen: De marathonvluchten worden gezamenlijk vervoerd met andere afdelingen  

Voor ZLU is dit heel anders ingericht. 

H. v/d Berg: Wie ondersteunt de visie van de afdeling dat al rekening gehouden wordt met het juist 

doorbelasten van de kosten?  

De meerderheid is hiermee akkoord en derhalve wordt het voorstel van PV De Til verworpen. 

 

 13.2.1 Voorstel PV De Luchtpost, Wijchen 

H. v/d Berg: We zijn in gesprek met afdeling 9 om dit gezamenlijk te gaan inrichten. We komen 

hier later op terug.  

 

 13.2.2 Voorstel PV De Luchtpost, Wijchen 

H. v/d Berg: Dit voorstel is terug getrokken. 

 

 13.3 Voorstel PV De Zwaluw, Wijhe 

 13.4 Voorstel PV De Luchtpost, Vaassen 

H. v/d Berg: Het vliegprogramma 2017 is afgelopen najaar aangenomen en derhalve zijn we tegen 

enige wijziging in het programma. 

 

Willemsen (0738): Afgelopen najaar zijn er ook nog wijzigingen aangebracht. We gingen ervan uit 

dat de matrix aangenomen wordt, maar dat er nog mogelijkheden waren om losplaatsen te 

wijzigen. 

 

T. van Binsbergen (0828): Het ging erom dat Zuid graag naar een aparte losplaats kon gaan om 

een verdere afstand mogelijk te maken.  
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M. Biljardt (0422): Als je naar het vliegprogramma kijkt, gaat het om 20 km. Waarom ga je niet 

naar dezelfde losplaats. Vooral als je naar de kosten kijk, heeft dit voordelen. 

H. v/d Berg: Wie steunt het voorstel van het bestuur om niet mee te gaan met het voorstel van De 

Zwaluw?  

De meerderheid ondersteunt het voorstel van het bestuur om geen wijzigingen aan te brengen. 

 

H. v/d Berg: Dan wil ik nu het voorstel van De Luchtpost, Vaassen in stemming brengen.  

De meerderheid ondersteunt het voorstel van het bestuur om geen wijzigingen aan te brengen. 

 

 

14.  Bespreking NPO vergaderingen 

H. v.d. Berg: Wordt doorgeschoven naar een aparte vergadering.  

 

15.  Rondvraag 

H. v/d Berg: Wie mogen we noteren voor de rondvraag? 

G. van Eikenhorst (0405): Twee jaar lang heb ik gevraagd hoe het stond met de toekomst van afdeling 8. 

Ik heb telkens aangegeven dat mijn voorkeur er is om samen te gaan werken met afdeling 10 en 7. En dus 

niet gezamenlijk met afdeling 9.  

H. v/d Berg: Voor de toekomstvisie zullen we een aparte vergadering beleggen.  

W. Pasman: Uiteindelijk beslist het bestuur niet. Er zijn ook intensieve contacten met afdeling 7 geweest. 

Ook in de gesprekken met afdeling 9, is afdeling 10 ook aan de orde gekomen. Dus we sluiten geen 

afdelingen uit, maar we zullen ook het verhaal met de leden bespreken. 

 

Veltmaat (0765): Zou u de roofvogel problematiek mee willen nemen richting de NPO vergadering? 

H. v/d Berg: Dit zullen we zeker meenemen, maar de hele maatschappij zit ook te kijken naar de live 

opnames vanuit nestkasten. Het is dus een moeilijk verhaal. 

 

Veltmaat (0765): Hoe weten we dat we nu met één wagen gaan rijden? 

H. v/d Berg: Dit wordt tijdens het seizoen bepaald. 

 

Schaftenaar (0742): Ik wil voorstellen dat in de najaarsvergadering wordt gestemd over het 

vliegprogramma en dus niet meer in de voorjaarsvergadering. 

 

Van Zwam (0906): We zijn lid in Regio Zuid 3? We zijn een zondagclub, krijgen we een bevestiging dat 

we zondag mogen vliegen?  

H. v/d Berg: We moeten ons beraden op de uitspraak en zullen dan hierop terug komen op indien nodig 

een bijzondere ledenvergadering. We kunnen op dit moment geen bevestigingen geven.  

 

16. Sluiting 

De voorzitter sluit om 23:00 uur de vergadering en wenst een ieder wel thuis. 

 

Besluitenlijst van de Afd. vergadering GOU d.d. 09-03-2017 

1. De notulen van de najaarsvergadering van 31 oktober 2016 worden zonder op of aanmerkingen 

goedgekeurd.  

2. Het jaarverslag van de secretaris over 2016 wordt goedgekeurd. 

3. Het jaarverslag van de penningmeester over 2016 wordt goedgekeurd.  

4. Afgetreden: W. Pasman, P. Pennekamp en F. Jacobs 

5. H. v.d. Berg wordt benoemd als voorzitter.  

6. R. van Emous wordt benoemd als 2de voorzitter 

7. J. Derks wordt benoemd als bestuurder 

8. F. Jacobs en W. Pasman treden af als kiesman NPO. 

9. H. v.d. Berg en M. ten Dolle worden benoemd als kiesman NPO.  

10. W.H. van Gelder is afgetreden als lid FCC 
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11. H.A.J.G. van Haeren en G. van Eikenhorst zijn herkozen als lid FCC. 

12. Artikel 28 lid 4 wordt gewijzigd in “De indeling van basisverenigingen in kringen geschiedt door 

bestuur Regio. Betreft het een kringwijziging voor meer dan twee leden basisverenigingen dan 

behoeft het goedkeuring van de algemene vergadering van de Regio.” 

13. Voor de afdeling zal de klassering van de duiven met gelijke snelheid op dezelfde manier als de 

NPO (Nationaal) geschieden. Dus mochten twee duiven exact de zelfde snelheid hebben, worden 

ze geklasseerd op volgorde van constatering. 

14. Het kampioenschap is op één punt gewijzigd ten opzichte van 2016, namelijk: De punten voor het 

marathonkampioenschap zullen uit de uitslag van Noord en Zuid komen.  

15. Het afdelingsbestuur zal een aparte vergadering beleggen om de NPO-vergadering te bespreken.  

16. Het afdelingsbestuur zal zich beraden op de uitspraak van de rechter (t.a.v. kort geding) en later 

hierop terugkomen. Het wijzigingsvoorstel HHR wordt teruggetrokken.  

 

Broekland, maart 2017 

Voor opmaak,         Voor goedkeuring, 

 

F.H. Jacobs          H. v.d. Berg 

          voorzitter 


